
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 23. 6. 2020 od 18:00 hodin 

Účast členů: P. Švestková, M. Rybář, Ing. Mlejnek, J. Krejčí, J. Horák, M. Štěpánek 

Omluven: L. Antoň,  

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha, V. Baboráková 

1) Rekonstrukce hasičárny – rada odložila rozhodnutí o vypsání výběrového řízení na 

opravu ve dvou etapách po jednání zastupitelstva 24. 6. 2020. OVHS žádá 

zastupitele, aby podpořili neodkládání rekonstrukce. Bez solidního zázemí pro 

veřejnou činnost bude přínosná činnost občanů oslabovat. 

2) Byt ve škole – P. Švestková informovala o předání klíčů od bytu ve škole pro činnost 

hasičů, spolku aktivní matky a jednání osadního výboru. Jedná na MÚ o vnitřních 

úpravách, aby prostory mohly být co nejdříve využívány. 

3) Dětský den – spolek aktivní matky ve spolupráci s hasiči připravili v sobotu 6. 6. 2020 

od 16 hodin Dětský den. Spálili dřevo připravené na pálení čarodějnic, které nemohlo 

proběhnout. Akce byla kladně hodnocena. Pořadatelé jen museli po odchodu většiny 

účastníků řešit nevhodné chování několika mladistvých, kteří nedbali jejich pokynů.   

4) Altán na obecním hřišti – V. Baboráková informovala, že domluvila dokončení 

pokrytí střechy šindelem. Dokončí J. Baborák. 

5) Oprava cesty do Chaloupek – J. Horák upozorňuje na nezbytné provedení oprav od 

hřbitova po strouhu – v této části nepovede kanalizace a je po zimním provozu 

poškozena. Osadní výbor doporučuje provedení opravy – projednáváno na 

minulém jednání – P. Švestková prověří stav na správním odboru. 

6) Budování splaškové kanalizace -  Ing. Blecha informoval o první schůzce s vlastníky 

nemovitostí dolního konce Horních Stakor. Průběžně je v kontaktu se zhotovitelem a 

monitoruje situaci. V případě potřeby je možné ho kontaktovat. Dokumentace pro 

stavbu přípojek byla občanům, kteří si ji objednali u projekční firmy Šindlar doručena 

poštou na dobírku.  

7) Příprava na opravu komunikací po dokončení kanalizace - OVHS žádá Ing. Blechu, 

aby se informoval na správním odboru na stav zadání projektové dokumentace na 

rekonstrukci vytipovaných obecních komunikací po dokončení kanalizace po etapách. 

Dále na dříve vypracovaný projekt rekonstrukce státní silnice, který bude 

pravděpodobně potřebné na jednání s krajem aktualizovat. 

 

8) Oprava a doplnění obecního rozhlasu – M. Rybář upozornil, že sloup s reproduktory 

před č.p. 87 je po nárazu ohnutý a nestabilní, je třeba ho opravit. Ing. Mlejnek 

upozornil, že v lokalitě nad školou není hlášení obecního rozhlasu slyšet a bylo by 

třeba doplnit reproduktor tímto směrem. Osadní výbor žádá o provedení opravy 

stožáru a doporučuje doplnění reproduktoru směrem za školu – projednáno na 

minulém zasedání - P. Švestková prověří možnosti na správním odboru. 

Příští jednání proběhne podle potřeby po dohodě pravděpodobně koncem srpna. 

Zapsala P. Švestková, předsedkyně osadního výboru. 


